

TOUR CODE: DAD5

GROUP PACKAGE

D I S C O V E R

5D
4N

DANANG

HOI AN - HUE - BA NA HILLS

探索岬港之旅

会安 | 顺化 | 巴拿山



TOUR HIGHLIGHT

旅
游
亮
点



Bana Hills
(Include Cable Car)

Golden Bridge

Cam Thanh Village
(Includes Bamboo Basket Boat Ride)

Hoi An Ancient Town

Romantic Huong
(Includes Boat Ride)

Citadel Complex of Hue

Pink Church
(Outview)

巴拿山
(含缆车)

黄金佛手桥

迦南岛椰子村
(含簸箕船)

会安古城

香江
(含船)

大内皇城

粉红教堂
(外观)



MEAL HIGHLIGHT

膳
食
亮
点

Bana Hills Buffet
巴拿山自助餐

Royal Theme Meal
皇帝主题餐

Vietnamese Seafood Cuisine
+ Half Lobster
越式海鲜餐 + 半只龙虾



FIND OUT MORE!
更多详情



📍 Linh Ung Pagoda



📍 Hoi An Ancient Town



📍 Thien Mu Pagoda

DAY
1

KUALA LUMPUR ✈️ DANANG - HOI AN 吉隆坡 ✈️ 岷港 - 会安



- / - / D

Silkian
OR SIMILAR

Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Danang. Upon arrival, proceed to visit:

- **Son Tra Peninsula** : A primeval forest with beautiful landscapes having the greatest diversity of ecosystem.
- **Linh Ung Pagoda** : Located on Bai But of Son Tra Peninsula. It is well-known for the magnificent and sophisticated architectural installations observed from Linh Ung Pagoda.

Next transfer to **Hoi An** and visit:

- **Hoi An Ancient Town** : Is that this little port town is in an incredible state of preservation. It offers some of the most densely-concentrated sights in Vietnam with its old streets bordered with ancient houses and assembly halls.
- **Hoi An Night Market** : Is a wonderful shopping paradise for those who want to explore. The street overlooks Thu Bon River and is illuminated by hundreds of colorful lanterns creating an amazing atmosphere.

集合于吉隆坡国际机场, 乘搭客机飞往岷港. 抵达后, 前往游览:

- **山茶半岛**: 位于岷港东北, 因位于岷港港口中央, 保留了大量原生森林, 又称猴山、山茶山. 辽阔的森林与稀有禽兽遍布全岛, 大自然风景雄伟, 充满诗意.
- **灵应寺**: 坐落于山茶半岛的佛滩, 灵应寺中供奉的是东南亚最高的白玉观世音菩萨像, 寺庙的两旁都是以大理石做成的姿态各异的罗汉摆设, 一路往上走, 可以说是非常壮观.

随后, 驱车前往会安并游览:

- **会安古城**: 这是15世纪到19世纪东南亚保存完好的传统贸易港, 其建筑和街道样式, 受到土洋结合风格的影响, 这种风格也体现在整个遗址的建筑中.
- **会安夜市**: 夜市里有许多越南小吃摊, 还有很多当地纪念品或饰品的摊位. 除此之外, 您还可在此看到越南传统的手制丝绸灯笼, 各式各样的灯笼十分华丽.



📍 Bana Hills Buffet



📍 Danang Seafood



📍 Vietnamese Cuisine

DAY
2

HOI AN – HUE 会安 - 顺化



B / L / D
Thanh Lich
Boutique
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

- **Cam Thanh Village (Includes Bamboo Basket Boat Ride)** : Hop on a bamboo basket boat, paddle along a water coconut forest river and enjoy interesting show by the locals.
- **DIY Hoi An Lantern** : You can experience to make your own awesome handmade lanterns.

Next, transfer back to **Danang** and visit:

- **Marble Mountain (Include 1 Way Lift)** : Its complex of five marble and limestone hills that represent the five main elements of the universe - Iron Mountain (Kim), Wood Mountain (Moc), Water Mountain (Thuy), Fire Mountain (Hoa), and Earth Mountain (Tho).
- **Thuy Son ('Water' Mountain)**: One of the famous scenic spots in Da Nang, Vietnam, the Five Elements Mountains, among which the water mountain is the largest and most beautiful, 108 meters high, it is the largest mountain.

After that, transfer to **Hue** and visit:

- **Khai Dinh tomb**: The emperor's artistic taste, reliefs, painted murals, statues, etc. can be seen everywhere in the tomb, which is very delicate and resplendent.

早餐后, 前往游览:

- **迦南岛椰子村 (含簸箕船)**: 搭乘外型极具特色的圆形竹篮船, 跟着当地渔夫以深入水椰林, 认识越南文化历史, 欣赏水乡风光, 观看当地人有趣的表演及学习如何划这艘独特的竹篮船.
- **DIY会安花灯**: 您可在此亲手体验做花灯的乐趣.

接着, 驱车返回岷港游览:

- **五行山 (含单程电梯)**: 总共由五座山头组成, 分别以金木水火土为名, 每座山头都有寺庙建筑与山洞, 最大山头就是水山 (Water Mountain), 也是观光客最主要的参观目标.
- **水山Thuy Son (Water Mountain)**: 越南岷港知名景点之一的五行山, 其中的水山最大最美 - 高108米, 是最大的一座山.

随后, 驱车前往顺化并游览:

- **顺化启定皇陵**: 启定皇陵处处可见皇帝的艺术品味, 浮雕, 彩绘壁画, 雕像等, 十分精致且金碧辉煌, 与其他皇陵相较更显华丽.

DAY
3

HUE – CITY TOUR – DANANG 顺化 - 岷港



B / L / D
Magnolia
Danang
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

- **Romantic Huong (Perfume) river (Include boat ride)** : this river is an important part of the natural landscape of Hue in Vietnam. It is well known as the "The Soul of Hue".
- **Citadel Complex of Hue** : This palace features architectural drawings of the Forbidden City in Beijing, so you'll find yourself entering a scaled-down version of the Forbidden City in Beijing.
- **Fishing village of Lang Co** : The fishing village attracts tourists not only by its inherent beauty, but also by the simplicity and hospitality of the local people.

After that, transfer to Danang and visit:

- **Dragon Bridge** : The dragon bridge is more than 500 meters long. The bridge have a unique design as well as the dragon body has more than 500 LED lights. It will change various colors at night, making the night scene of Da Nang more colorful.

早餐后, 前往游览:

- **香江(含船)**: 香江是越南顺化自然景观的重要组成部分, 风光富有诗情画意, 被誉为“顺化的灵魂”.
- **大内皇城**: 顺化大内皇城面对香江, 背靠御屏山, 呈四方形, 每边长约两公里半, 四周有护城河环绕. 此皇宫采用了北京故宫的建筑图纸, 所以您会发现进入了一个缩小版的北京故宫.
- **Lang Co渔村**: 顺化回岷港的途中会经过Lang Co渔村, 一侧是高山, 一侧是浩瀚的天海. 渔村吸引游客的不仅是与生俱来的美丽, 还有当地人淳朴好客的祥和.

随后, 驱车前往岷港并游览:

- **岷港龙桥**: 横跨在汉江上成双成对的龙桥和汉江桥, 是岷港当地人往来汉江两岸的主要行道桥, 桥上有宽阔的人行道, 许多游客会在晚上步行桥上欣赏河岸夜景. 值得一提的是龙桥的特别设计, 全长500多公尺的龙桥, 龙身有500多盏LED灯, 夜晚会变换各种颜色, 让岷港的夜景更添多姿多彩.

Fishing Village of Lang Co



Dragon Bridge



Pink Church



DAY
4

DANANG – BANA HILLS – DANANG

岷港 - 巴拿山 - 岷港

B / L / D
Magnolia
Danang
OR SIMILAR

After breakfast, proceed to visit:

- **Bana Hills** : Take the world's longest single cable car up the mountain and enjoy the wonderful scenery along the way. Visit Wangyue Mountain, Lingying Temple and the ancient French village. Continue to take the second cable car to the highest peak of Vietnam.

Activities in French Village:

- **Campanile** : built in the style of Buddha, guests are invited to visit this large bronze bell, weighing 4 tonnes and built on the peak of Ba Na Mountain.
- **Fantasy Park** : Fantasy Park is right next to the alpine roller coaster, and there is another fun cave, Furious God, as well as 3D and 4D movies, a dinosaur park, a children's playground, and a wax museum. It is also a dream park that takes a long time to come out after entering.
- **Alpine Coaster** : The best thing about Ba Na Hills is the Alpine Coaster. The roller coaster is built along the mountain wall, and it feels more in the sky than the roller coaster on the flat ground, and you can control the speed yourself. **(own expenses)**
- **Golden Bridge** : The Golden Bridge is built on a 1,400-meter mountain wall, overlooking the city and coast of Da Nang. The big hand stretched out from the mountain wall to hold the Golden Bridge, such a momentum really resembles the picture of computer animation.
- **Optional visit to Ba Na Wax Statue Museum** : the largest wax statue museum in Vietnam with many impressive wax status of the famous characters. Each statue is a delicate art master piece made by Italian artists.
(Entry fees for this option is not included in the tour fare)

After that, proceed to visit:

- **Pink Church (Outview)** : Danang Cathedral is the only church in this city that was built during the French colonial period, also called the Pink Church.
- **Han market** : There is a diversity of goods at Han Market, from fresh foods (vegetables, fruits, fishes and meats), dried foods to clothes, shoes which is traded all day long.

早餐后, 前往游览:

- **巴拿山** : 乘坐世界最长的独线缆车上山, 欣赏沿途美妙风景参观望月山, 灵应寺和古老的法国别墅续搭第二段缆车前往中越的最高峰.

岷港法国村景点/活动:

- **钟楼**: 这座以佛像造型建造的大铜钟, 重达4吨, 建于巴拿山峰顶.
- **梦幻公园 (Fantasy Park)**: 梦幻公园就在高山过山车旁, 里头藏着另一个好玩的洞穴大怒神, 还有3D, 4D电影, 恐龙乐园, 儿童游乐场, 蜡像馆, 也是进去后就要很久才出来的梦幻公园.
- **高山过山车 (Alpine Coaster)**: 巴拿山最好玩的设施就是 Alpine Coaster. 过山车沿着山壁而建, 比平地的云霄飞车更有置身高空的感觉, 可以自己控制速度. **(自费)**
- **黄金佛手桥**: 黄金佛手桥建于1400公尺的山壁上, 可以远眺岷港市区与海岸. 从山壁之中伸出大手捧着黄金桥, 这样的气势真的像极了电脑动画的画面.
- **巴拿蜡像博物馆 (可选的)**: 越南最大的蜡像博物馆, 拥有许多令人印象深刻的著名人物蜡像. 每尊雕像都是意大利艺术家制作的精美艺术杰作.
(此选项的入场费不包含在旅游票价中)

之后, 前往游览:

- **粉红教堂 (外观)**: 这座哥德式建筑, 在岷港是唯一法国殖民时期建筑的天主教堂, 因为粉红色外墙的关系, 又称为粉红教堂.
- **韩市场**: 位于城市的中心, 韩市场是岷港最大的市场之一. 这里有丰富的商品种类, 是游客必到的地方.

DAY
5

DANANG → KUALA LUMPUR

岷港 → 吉隆坡



B / - / -

Free and easy until transfer to airport for flight departure to Kuala Lumpur.

早餐后, 自由活动直至送往机场乘搭客机, 返回吉隆坡。

Remark
备注

The duration & sequence of all places of interest & scenic spots are subject to change or amend without prior notice in the event of any unforeseen circumstances such as weather condition, acts of nature, local public holiday, religion festival & traffic condition. There will be no refund or replacement if the tour affected by the above issue. 景区内所有景点的停留时间, 游览次序及观光地点, 最终以景区公布为准. 如因天气或其他因素或会做删减/停开, 不作任何补偿及退款, 敬请谅解

DEPARTURE DATE & FLIGHT DETAILS
出发日期 & 航班详情**ALL IN TOUR FARE**
全包价**RM**

Adult 成人 : _____ per adult

Child with bed 小孩占床 : _____ per child

Child no bed 小孩不占床 : _____ per child